
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 18 til L 127, som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 12. april 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF). 

 

Spørgsmål nr. 18:  

”Vil ministeren, når loven har virket et par år, evaluere apotekssektorens økonomisk  

styringsmodel, herunder om loven har haft utilsigtede eller ikke-proportionale  

økonomiske konsekvenser for nogle apoteker, herunder især apoteker i  

yderområder, og med negative konsekvenser for patienter?” 

 

Svar: 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet følger udviklingen i apotekssektoren tæt og 

evaluerer løbende behovet for at foretage ændringer i den økonomiske styring.  

Jeg henviser herudover til mit svar på SUU L 127 spm. 9.  
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